
                                               Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole 
mandag den 18.6.19 klokken 18.00-19.30, herefter sommerferiemiddag.  

 
Afbud:  

 
 

Dagsorden Referat 
1. 

Skolebestyrelsens årsberetning (10 min) 
 

a) Oplæg v Morten Hæk 
b) Drøftelse og indspark. Herunder også input 

til fokuspunkter for kommende skoleår.  
c) Beslutning om endeligt indhold 

 

  
a) 
Skolebestyrelsens årsberetning er sendt ud i Sko-
lebestyrelsens beskedsystem på Intra.  
Årsberetningen indeholder en gennemgang af: 
  
Fokuspunkter: Bevare de gode resultater, Etable-
ring af ny hal, Sikring af skolens kapacitetsudvi-
delse 
Bestyrelsens generelle arbejdsopgaver samt 
Fokuspunkter for kommende skoleår. 
 
Der mangler i øjeblikket data i forhold til resulta-
terne af Trivselsundersøgelsen og eksamensresul-
tater. 
 
 
b) 
Trivselsundersøgelsen blev afsluttet fredag d. 
14.juni Eksamen er endnu ikke afsluttet. Så det 
kan være svært på nuværende tidspunkt at kon-
kludere noget på det. Her forventes det, at der 
kommer et sammenligningsgrundlag til tidligere 
års resultater på Sejs Skole samt til landsresulta-
tet 
 
Hvis der er kommentarer til arbejdsopgaver skal 
de sendes til Morten. 
 
Drøftelse af kommende skoleårs fokuspunkter og 
hvad der skal være fokuspunkter kontra temaer 
på møderne. 
 
c) 
Kommende skoleårs fokuspunkter: 
 Holde fast i de gode resultater 
 Sikring af skolens kapacitetsudvidelse (Hel-

hedsplan Sejs Skole) 
 Øget forældreindragelse,  
 Skolens didaktiske profil  



Generelle kommentarer sendes til Morten senest 
1.august. 

 
2  
Økonomisk status (10 min) 
 

a) Kort redegørelse 
b) Drøftelse 

 

 
a) 
Status på det forventede årsresultatet er, at skolen 
får afdraget på gælden, så skolen samlet kommer 
under en gæld på 5%. 
Forudsætningen for dette resultat er 735 børn og 
et uændret klassetal på 31 
Vikarforbruget forventes at være uændret. 
Der er indregnet penge til materialer og påkræ-
vede nyinvesteringer. 
 
Prognosen for de første 7/12 af 2020 viser pt, at 
der ikke generes et særligt stort overskud. Men 
der er en forventning om en øget tildeling. 

3. 

Orientering om henvendelse til BUU og ØKE (10 
min) 

a) Redegørelse fra Morten Hæk 
b) Drøftelse og spørgsmål 

 

 
 a) 
Der har været henvendelser til BUU og ØKR i 
forhold til opmærksomhedspunktet omkring ka-
pacitetsudfordringen. 
Korrespondancen har ikke været delt med besty-
relsen, så hvis der er et større ønske om at blive 
hold orienteret, så kan mails videresendes. Besty-
relsen kan også blive spurgt til input, hvis de øn-
sker det. 
 
b) 
Drøftelse af om alle mails skal omkring bestyrel-
sen eller bestyrelsen blot skal orienteres på mø-
derne. 
Der kan i forbindelse med høringssvar være et 
omfattende arbejde i forhold til at sætte sig ind i 
materialet. 
Der er et ønske om at få tilsendt materiale, så 
man kan orientere sig og have muligheden for at 
komme med input. 
Hvis høringssvaret kommer ud i bedre tid, er der 
måske mulighed for større respons.  
Forslag at deadline skrives i emnefeltet til mai-
len. 



 
4. 
Pjecen ”Sammen skaber vi det gode skoleliv” (30 
min) skal evt. revideres 

Se følgende link:  http://www.online-
pdf.dk/Books/view.aspx?online-
pdf=6711d9d4-6923 

a) Drøftelse : Hvordan passer den med de for-
ventninger vi har i dag? Er der noget, der 
skal tones op og ned? Forventninger der 
skal fjernes eller tilføjes? 

b) Hvordan er forventningerne til kommuni-
kationen, Samarbejde, Involvering. Hvor-
dan kommer vi fra version 1.0 til 1.1.  

c) Beslutning om næste skridt 
 

 
a) 
Er der noget der skal ændres fx efter den nye be-
slutning om kontaktforældre til årgangene? 
 
b) 
Drøftelse af baggrunden for at få den lavet, her-
under forventninger til forældrene 
Skolens vision og værdier er pt ikke i folderen – 
det er der et ønske om. 
Drøftelse af om den skal have et fokus omkring 
sociale medier  
Der kan evt. henvises til skolens politikker - her-
under mobiltelefonpolitikken. 
Drøftelse af om der skal nedsættes et udvalg, der 
skal kigge på indhold, billeder, tekst etc. 
Der er mulighed for at få et oplæg i forhold til so-
ciale medier, som kan danne baggrund for en 
drøftelse om dette. 
 
c) 
Folderen skal ligge på skolens hjemmeside, som 
et tydeligt dokument alle kan finde. 
På mødet d. 20.august skal der nedsættes et ud-
valg. Det skal besluttes i hvilken grad/omfang 
folderen skal revideres i forhold til kommunika-
tion, samarbejde, involvering og sociale medier. 
 

5. 
Orientering (10 min) 
 

a) Formand  
b) Skoleledelsen (bl.a. status på arbejdet 

med didaktisk profil og arbejdet med 
differentiering)  

c) Andre medlemmer 
 

 
a) 
Intet yderligere 
 
b) 
Status på arbejdet med den didaktiske profil er, at 
der i øjeblikket indsamles materiale. Vi vil gerne 
beskrive et skoleliv, så derfor mangler der mate-
riale fra forskellige højdepunkter – fx 1.skoledag. 
Det er endnu ikke besluttet, hvem der skal bear-
bejde det indsamlede råmateriale. 
 



Orientering om arbejdet med differentiering – 
herunder opmærksomhed på arbejdet med børn 
med høj intelligens. Der differentieres og stilles 
individuelle krav til børnene. Der er opmærksom-
hed på åbne og lukkede opgaver igennem hele 
barnets skoleliv. Der gives eksempler på forskel-
lige differentierede opgaver. 
Opmærksomheden på at elever skal udfordres og 
har behov for at blive udfordret inden for forskel-
lige områder. 
 
c) 
7.c har vundet konkurrencen i roning for 7.klas-
ser ved Skole-OL i Silkeborg. 
 

 6. 
Punkter til kommende møder. (5 min) 
 

På skolebestyrelsesmødet d. 200819 skal der ned-
sættes et udvalg i forhold til pkt. 4. Det skal be-
sluttes på dette møde, hvor omfattende revisionen 
skal være 
 
Der skal et punkt på en dagsorden, hvor det be-
sluttes, hvordan vi vil drøfte trivsel. 
 

7. 
Eventuelt (5 min) 
 

 
Intet 

  

 
 
 
 


